



## **Appointment of College Administrators 任命書院行政與學術人員**

### **Re-appointment of Head 續任院長**

Professor Freedom Leung was re-appointed as Head of Shaw College for a term of 3 years with effect from 1 July 2024 by The Council of The Chinese University of Hong Kong.

梁耀堅教授獲香港中文大學校董會續任逸夫書院院長，任期三年，由二零二四年七月一日起生效。

### **Re-appointment of Associate Heads 續任副院長**

Professor AU Wing-tung Winton of the Department of Psychology and Professor WU Che-yuen Justin of the Department of Medicine and Therapeutics were re-appointed as Associate Heads for a term of office from 1 July 2024 to 30 June 2026.

心理學系區永東教授和內科及藥物治療學系胡志遠教授獲書院續任為副院長，任期由 2024 年 7 月 1 日至 2026 年 6 月 30 日。

### **Appointment of Associate Head 任命副院長**

Professor TSANG Hon-ki of the Department of Electronic Engineering, was appointed as Associate Head for a term of office from 1 July 2024 to 30 June 2026.

電子工程學系曾漢奇教授獲書院任命為副院長，任期由 2024 年 7 月 1 日至 2026 年 6 月 30 日。

### **Re-appointment of Warden of Kuo Mou Hall 續任國楸樓舍監**

Professor CHU Shun-chi Donna of the School of Journalism and Communication, was re-appointed as Warden of Kuo Mou Hall for a term of office from 1 August 2024 to 31 July 2026.

新聞與傳播學院朱順慈教授獲書院續任為國楸樓舍監，任期由 2024 年 8 月 1 日至 2026 年 7 月 31 日。

### **Re-appointment of Honorary Warden of Kuo Mou Hall 續任國楸樓榮譽舍監**

Mr. AU-YEUNG Sung-fan James was re-appointed as Honorary Warden of Kuo Mou Hall for a term of office from 1 August 2024 to 31 July 2026.

歐陽崇勳先生獲書院續任為國楸樓榮譽舍監，任期由 2024 年 8 月 1 日至 2026 年 7 月 31 日。

### **Appointment of Honorary Warden of Student Hostel II 任命第二學生宿舍榮譽舍監**

Ms. HOI Tong-wa was appointed as Honorary Warden of Student Hostel II for a term of office from 1 June 2024 to 28 August 2025.

許冬華女士獲書院任命為第二學生宿舍榮譽舍監，任期由 2024 年 6 月 1 日至 2025 年 8 月 28 日。